
 

 

Præsentation af kandidat til ADHD-foreningens hovedbestyrelse 

 

  

 

 
Navn:  Per Larsen Ravn 
 
 
Jeg stiller op som kandidat til hovedbestyrelsen fordi:  

Fordi jeg sammen med ADHD foreningen gerne vil være med til sætte ord på ADHD. 
Fordi jeg gerne vil, at ADHD foreningen har fokus på udredningen for ADHD - er udredningen 
ens i Danmark? 
Fordi jeg gerne vil være med til at fortælle om hvordan det er at leve med ADHD - skabe 
forståelse for de resurser og problematikker der er i ADHD'en. 
 

Mit kendskab til ADHD-foreningen er opnået gennem: 

Blev diagnostiseret med ADHD i 2009, har siden været medlem af ADHD-foreningen - I 2009 
blev jeg aktiv i lokalafdelingen Midt- Vestjylland, var aktiv i lokalbestyrelsen til 2020 hvor jeg 
valgte at træde ud.  
Den 25-02-2024 mødte jeg op til Generalforsamlingen i Midt- Vestjylland, her stillede jeg op 
til bestyrelsen igen.. blev igen valgt ind i bestyrelsen. 
Har siden 2009 været aktiv i DH, har her repræsenteret ADHD foreningen - er og har i hele 
perioden været medlem af Handicaprådet i Struer Kommune. 
 

Jeg vil skabe Håb og Handlekraft for mennesker med ADHD ved at: 

 

Deltage i ADHD foreningens arbejde og herigennem være talerør for 
foreningen/medlemmerne. 
Jeg vil arbejde på at få en ensartet udredning for ADHD - Jeg er Socialpædagog og arbejder 
på et specialcenter med Socialtudsatte, nogle kan ikke blive udredt grundet deres misbrug - 
de misbruger fordi ikke kan blive udredt - vil gerne være med til at skabe håb og handlekraft 
for dem. 


